
                                   Referat 

                          Afdelingsmødet afdeling 45 

                       Onsdag den 11.09.24 kl. 16.00 

 

Afdelingsbestyrelsens formand bød velkommen til de 

fremmødte 24 personer. 

 

1. Valg af dirigent og referent. 

Dirigent Hanne 

Referent Erwin 

 

2. Godkendelse af forretningsorden. 

Godkendt 

 

3. Formandens beretning. 

Formanden gennemgik årets gang – julefrokost, 

nytårskur, fællesspisning, nye havestole, 

udluftningsventiler i skure, sankt hansaften, kriminel 

trafik, hvorefter der blev sat hegn op mellem nr. 80 og 

nr.90, kriminel aktivitet på P-pladsen konfronteret – 

aktiviteterne er mindre, men der holdes øje i 

fremtiden. P-pladsens båse malet af beboere, de 

grønne områder har haft svære tider, vildtbedet 



arbejdes videre med af vicevært Torben, 

Affaldssorteringen fungerer ikke, der mangler 

beholdere, Kredsløbs strategi svinger, så ingen ved 

hvad og hvornår – det vides dog, at der igen arbejdes 

på nye regler…… 

Godkendelse af formandens beretning. 

Godkendt. 

 

4. Godkendelse af afdelingens budget samt 

fremlæggelse af afdelingens regnskab. 

Heidi fra AlmenBo’s økonomiafdeling, fremlagde 

tallenede. Der blev snakket frem og tilbage, forklaret 

så tallene blev forståelige. En beboer ønskede at få 

udleveret Langtidsplanen i kopiform. 

Budget og regnskab godkendt. 

 

5. Valg af formand. 

Gitte enstemmigt genvalgt 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år. 

Hanne enstemmigt genvalgt 

 

7. Valg af suppleanter. 

Ingen havde lyst. 

 



8. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen forslag. 

 

9. Eventuelt. 

Beboerapp’en virker ikke – genstart telefonen. 

Bordplade skift er gået i hårdknude. 

Klipning af hække mod syd kontrolleres 

Affaldstømninger tager vicevært Torben sig af. 

Udendørs bremser efterses ved rundgang. 

Brandmur mellem bygningerne 

mangler????undersøges. 

Havkærs sygehjælpere skal på kursus i affaldssortering, 

smider deres affald tilfældigt i containerne. 

Kontakt til vicevært bedst med SMS eller opkald 

Beplantning ved hegnet mellem nr. 80 og nr. 90 

debatteret – måske Dronningebusk på ydersiden af 

hegnet. 

Vandproblemer i området - løsning fundet. 

Regnvandstønder var oppe at vende. 

Pavillon var opp at vende, ingen løsning nu tages op 

ved juletid. 

Hækklipning 1x om året på som forslag næste år af 

bestyrelsen. 

En rigtig god debat, som afsluttedes med formanden ros 

om god orden – og så var der mad. 



     

             

    


